
ПРОТОКОЛ №13/11 

спільного засідання постійних комісій з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста та з питань планування, 

бюджету, фінансів та децентралізації 

 

24.03.2016          зелена зала 

12.30  

 

Всього членів комісії з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста – 7 чол. 

Присутні: Нагорна Т.В., Ялоха І.С., Яницький О.К., Певнєв О.В. 

Відсутні: Паламарчук В.А., Трач Л.Г., Золотухін С.Є., 

Всього членів комісії з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації – 

8 чол. 

Присутні: Гунько О.В., Воронецький С.І., Ковальчук І.І., Коліщак В.В., Паламарчук С.В., 

Сидорук О.В., Герасимчук Л.О. 

Відсутні: Василишин О.П. 

Запрошені: Нестерук А.М.– заступник міського голови, Чапайда В.Л.– начальник управління 

житлово-комунального господарства, Бондар Р.В.– в.о. начальника житлово-експлуатаційної 

контори №1, Гаврилюк О.В.– начальник житлово-експлуатаційної контори №7, Головко 

В.А.– начальник житлово-експлуатаційної контори №6, Дрозд Л.П.- начальник житлово-

експлуатаційної контори №3, Дудар В.В.– начальник житлово-експлуатаційної контори №2, 

Забурмеха О.В.– начальник житлово-експлуатаційної контори №5, Климчук Н.П.– директор 

ТОВ «Житлово-експлуатаційне об’єднання», Слива В.Г.– начальник МКП «Житлово-

комунальна контора «Будівельник», Крук П.Д.– головний інженер житлово-експлуатаційної 

контори №6, Мельничук І.О., Королюк С.П., Собко Н.А., Худецький В.В., Триняк В.І., 

Мельник С.Г. – депутати міської ради. 

Головує на засіданні: Певнєв О.В.– голова комісії з питань роботи житлово-комунального 

господарства, приватизації та використання майна територіальної громади міста. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Титульний список на будівництво, реконструкцію, ремонт та утримання 

автомобільних доріг (загального значення) у 2016 р. 

2. Титульний список на будівництво, реконструкцію, ремонт та утримання 

автомобільних доріг у 2016 р. 

3. Титульний список на ремонт доріг масивів індивідуальної забудови та садівничих 

товариств у 2016 р. 

4. Титульний список на капітальний ремонт дитячих та спортивних майданчиків 2016 

рік. 

5. Титульний список на капітальний ремонт об’єктів благоустрою в 2016 р. 

6. Титульний список на капітальний ремонт об’єктів благоустрою у 2016 р. 

7. Титульний список на будівництво об’єктів благоустрою в 2016 р. 

8. Титульний список на капітальний ремонт житлового фонду місцевих органів влади 

2016 р. 

9. Титульний список на утеплення фасадів житлових будинків 2016 р. 

10. Титульний список на житлове будівництво, реконструкцію та на ремонт житла 

комунальної власності, в т.ч. будинків житлово-будівельних кооперативів (ТОВ “ЖЕО”), 

2016 р. 

11. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєва Пропоную заслухати начальника управління житлово-комунального 

господарства Чапайду В.Л. з пропозиціями щодо погодження 

титульного списку на будівництво, реконструкцію, ремонт та 



утримання автомобільних доріг (загального користування) у 2016 р. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Чапайда 

 

Пропоную погодити титульний список на будівництво, реконструкцію, 

ремонт та утримання автомобільних доріг (загального користування) у 

2016 р. Пропонується провести капітальний ремонт 47 доріг. До 

переліку включені дороги, на яких вже було розпочато ремонтні роботи 

і які потребують подальших вкладень для його завершення та дороги 

стосовно яких мешканці неодноразово звертались до управління щодо 

необхідності проведення ремонту. 

 

І.Ковальчук Вважаю за потрібне надавати обґрунтування включення певних доріг у 

план ремонту та вказувати чергу виконання ремонтних робіт. 

 

О.Гунько В дуже поганому стані знаходиться внутрішньоквартальна дорога від 

вул.Зарічанської до вул.Зарічанської, 32/1. Пропоную при уточненні 

бюджету міста за I півріччя 2016 р. розглянути можливість виділення 

коштів на розроблення проектно-кошторисної документації та 

проведення ремонту даної дороги. 

 

В обговоренні взяли участь Нагорна Т.В., Ялоха І.С., Яницький О.К, Певнєв О.В., 

Гунько О.В., Воронецький С.І., Ковальчук І.І., Коліщак В.В., Сидорук О.В. 
 

О.Гунько Пропоную, при уточненні бюджету міста за I півріччя 2016 р. 

розглянути можливість виділення коштів на облаштування “кишені” 

для зупинки громадського транспорту по вул. С.Бандери - зупинка 

“Пляж”. 

 

О.Яницький  Пропоную при уточненні бюджету міста за I півріччя 2016 р. 

розглянути можливість виділення коштів на облаштування “кишені” 

для зупинки громадського транспорту по вул.Проскурівського підпілля 

– зупинка “Педакадемія”. 

С.Воронецький Також вношу пропозицію при уточненні бюджету міста за I півріччя 

2016 р. розглянути можливість виділення коштів на розроблення 

проектно-кошторисної документації та проведення ремонту 

вул.Верейського до кладовища. 

 

О.Певнєв Пропоную погодити титульний список на будівництво, реконструкцію, 

ремонт та утримання автомобільних доріг (загального користування) у 

2016 р. та протокольно доручити управлінню житлово-комунального 

господарства при уточненні бюджету міста за I півріччя 2016 р. 

розглянути можливість виділення коштів на наступні роботи: 

1. Розроблення проектно-кошторисної документації та проведення 

ремонту внутрішньоквартальної дороги від вул.Зарічанської до 

вул.Зарічанської, 32/1; 

2. Розроблення проектно-кошторисної документації та проведення 

ремонту вул.Верейського до кладовища; 

3. Облаштування “кишені” для зупинки громадського транспорту: по 

вул. С.Бандери - зупинка “Пляж”(до міста). 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 10, проти – 0, не голосували – 1. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Погоди титульний список на будівництво, реконструкцію, ремонт та 

утримання автомобільних доріг (загального користування) у 2016 р. 

2. Протокольно доручити управлінню житлово-комунального 

господарства при уточненні бюджету міста за I півріччя 2016 р. 

розглянути можливість виділення коштів на наступні роботи: 

- розроблення проектно-кошторисної документації та проведення 



ремонту внутрішньоквартальної дороги від вул.Зарічанської до 

вул.Зарічанської, 32/1; 

- розроблення проектно-кошторисної документації та проведення 

ремонту вул.Верейського до кладовища; 

- облаштування “кишені” для зупинки громадського транспорту: по 

вул. С.Бандери - зупинка “Пляж”(до міста); 

- облаштування “кишені” для зупинки громадського транспорту по 

вул.Проскурівського підпілля – зупинка “Педакадемія”. 

2. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєва Пропоную заслухати начальника управління житлово-комунального 

господарства Чапайду В.Л. з пропозиціями щодо погодження 

титульного списку на будівництво, реконструкцію, ремонт та 

утримання автомобільних доріг у 2016 р. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Чапайда 

 

Пропоную погодити титульний список на будівництво, реконструкцію, 

ремонт та утримання автомобільних доріг у 2016 р. У цей титульний 

список включено фінансування розробки проектно-кошторисної 

документації на проведення ремонтних робіт та експертизи робочих 

проектів на ремонт доріг. 

І.Мельничук Пропоную облаштування зупинки маршрутних автобусів по 

вул.Трудовій провести за рахунок коштів забудовника, а зекономлені 

кошти направити на облаштування іншої зупинки. 

Л.Герасимчук Пропоную п.1, 2, 3 титульного списку на будівництво, реконструкцію, 

ремонт та утримання автомобільних доріг у 2016 р. зняти на 

довивчення. 

А.Нестерук Забудовник «Зеленого кварталу» безвідповідальний і облаштування 

зупинок за свій кошт проводити не буде, таким рішенням ми залишимо 

мешканців міста без впорядкованої зупинки. 

О.Певнєв Пропоную п.1,2,3 титульного списку на будівництво, реконструкцію, 

ремонт та утримання автомобільних доріг у 2016 р. зняти на 

довивчення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 5, проти 1, не голосували – 5.НЕ ПРИЙНЯТО 

В обговоренні взяли участь Нагорна Т.В., Ялоха І.С., Яницький О.К, Певнєв О.В., 

Гунько О.В., Воронецький С.І., Ковальчук І.І., Коліщак В.В., Сидорук О.В. 
 

О.Певнєв Пропоную погодити титульний список №2 на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2016 р. в 

цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, не голосували – 2. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Погодити титульний список на будівництво, реконструкцію, ремонт та 

утримання автомобільних доріг у 2016 р. 

3. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєва Пропоную заслухати начальника управління житлово-комунального 

господарства Чапайду В.Л. з пропозиціями щодо погодження 

титульного списку на ремонт доріг масивів індивідуальної забудови та 

садівничих товариств у 2016 р. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Чапайда 

 

В даному титульному списку пропонується виділити кошти на 

проведення капітального ремонту трьох доріг масивів індивідуальної 

забудови та садівничих товариств. Проектно-кошторисна документація 

вже розроблена. 

 

О.Сидорук У мікрорайоні Озерна знаходиться церква, до якої немає нормальної 

дороги. Пропоную доручити управлінню житлово-комунального 

господарства висипати щебеневу дорогу від вул.Гайдамацької до 



вул.Бандери (до церкви). 

 

В обговоренні взяли участь Сидорук О.В., Ялоха І.С., Нестерук А.М., Воронецький С.І. 
 

О.Певнєв Пропоную погодити титульний список на ремонт доріг масивів 

індивідуальної забудови та садівничих товариств у 2016 р. та 

протокольно доручити управлінню житлово-комунального 

господарства при уточненні бюджету міста за I півріччя 2016 р. 

розглянути можливість виділення коштів на розроблення проектно-

кошторисної документації та будівництво дороги від вул. Гайдамацької 

до вул. С.Бандери (до церкви). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, не голосували – 2. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити титульний список на ремонт доріг масивів індивідуальної 

забудови та садівничих товариств у 2016 р.  

2. Протокольно доручити управлінню житлово-комунального 

господарства висипати щебеневу дорогу від вул.Гайдамацької до 

вул.Бандери (до церкви). 

 

4. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєва Пропоную заслухати начальника управління житлово-комунального 

господарства Чапайду В.Л. з пропозиціями щодо погодження 

титульного списку на капітальний ремонт дитячих та спортивних 

майданчиків у 2016 р. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Чапайда 

 

Від громадян надходили численні звернення з проханнями щодо 

встановлення дитячих майданчиків та облаштування спортивних 

майданчиків у різних мікрорайонах міста. Управління ЖКГ надає 

інформацію щодо запланованих робіт по ЖЕКах. 

 

О.Певнєв Багато дитячих майданчиків було встановлено коштом депутатів під 

час виборчих перегонів. Пропоную виключити з даного переліку ті 

адреси, де вже встановлені дитячі майданчики та замінити їх на ті, де 

потрібно встановити майданчики. 

Пропоную виключити з п.3. “вул.Курчатова, 92/1, 92/2”, замінивши на 

“вул.Волочиська, 19/1, 19/2, 19/3”. Ставлю на голосування дану 

пропозицію. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8, проти – 0, не голосували – 3. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Виключити з п.3. “вул.Курчатова, 92/1, 92/2”, замінивши на 

“вул.Волочиська, 19/1, 19/2, 19/3”. 

І.Мельничук Пропоную виключити з п.1. “вул.Курчатова,5”, замінивши на 

“вул.Курчатова15/1”. 

 

О.Певнєв Ставлю на голосування пропозицію виключити з п.1. 

“вул.Курчатова,5”, замінивши на “вул.Курчатова15/1”. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, не голосували – 2. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Виключити з п.1. “вул.Курчатова,5”, замінивши на 

“вул.Курчатова15/1”. 

В.Коліщак 

 

До мене звернулися мешканці буд.Зарічанська,6/1 з проханням 

встановити дитячий майданчик. Я думаю, їх звернення необхідно 

врахувати. 

 

О.Сидорук Є потреба у встановленні дитячого майданчика по вул.Кармелюка,6/2. 

 



Т.Нагорна Також необхідно встановити майданчик по вул.Шевченка, між 

будинками №53 та №55. 

 

О.Певнєв Ще необхідно врахувати звернення громадян щодо встановлення 

дитячих майданчиків по вул.Львівське шосе,51 та вул.Прибузька,18. 

Також до нас звертались мешканці мікрорайону Гречани з проханням 

побудови спортивного майданчику від вул.Квітки Цисик до 

вул.Залізничної (вздовж вул.Волочиської). 

 

В обговоренні взяли участь Нагорна Т.В., Ялоха І.С., Мельничук І.О., Певнєв О.В., 

Коліщак В.В.,Сидорук О.В., Яницький О.К., Ковальчук І.І. 

 

О.Певнєв Пропоную погодити титульний список на капітальний ремонт дитячих 

та спортивних майданчиків у 2016 р. з проголосованими пропозиціями 

та доручити управлінню житлово-комунального господарства при 

уточненні бюджету міста за I півріччя 2016 р. розглянути можливість 

виділення коштів на встановлення дитячих майданчиків по 

вул.Зарічанській,6/1, вул.Кармелюка,6/2, вул.Шевченка,53-55, 

вул.Львівське шосе,51, вул.Прибузька,18 та облаштування спортивного 

майданчика від вул.Квітки Цисик до вул.Залізничної (вздовж 

вул.Волочиської). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 9, проти – 0, не голосували – 2. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити титульний список на капітальний ремонт дитячих та 

спортивних майданчиків у 2016 р. з проголосованими пропозиціями. 

2. Доручити управлінню житлово-комунального господарства при 

уточненні бюджету міста за I півріччя 2016 р. розглянути можливість 

виділення коштів на встановлення дитячих майданчиків по 

вул.Зарічанській,6/1, вул.Кармелюка,6/2, вул.Шевченка,53-55, 

вул.Львівське шосе,51, вул.Прибузька,18 та облаштування спортивного 

майданчика від вул.Квітки Цісик до вул.Залізничної (вздовж 

вул.Волочиської). 

 

5. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєва Пропоную заслухати начальника управління житлово-комунального 

господарства Чапайду В.Л. з пропозиціями щодо погодження 

титульного списку на капітальний ремонт об’єктів благоустрою в 

2016 р. 

 

В.Чапайда У цьому титульному списку передбачені кошти на проведення 

омолодження зелених насаджень; проведення капітального ремонту 

огорож на кладовищах у мікрорайонах Гречани, Книжківці, Ракове, 

Лезневе; проведення капітальних ремонтів у парку ім.Чекмана та у 

Дендропарку; проведення капітального ремонту деяких міських 

пам’ятників. 

 

В.Коліщак До мене звернулись мешканці вул.Зарічанській,8/1 з проханням 

омолодити тополю, яка росте під самими вікнами і знаходиться в 

аварійному стані. 

 

С.Воронецький Необхідно озеленити та омолодити сквер ім.Павловського по 

вул.Кам’янецькій. 

 

В обговоренні взяли участь Яницький О.К., Певнєв О.В, Коліщак В.В., Ковальчук І.І., 



Воронецький С.І., Герасимчук Л.О. 
 

О.Певнєв Пропоную погодити титульний список на капітальний ремонт об’єктів 

благоустрою в 2016 р. та протокольно доручити управлінню житлово-

комунального господарства врахувати пропозиції депутатів щодо 

омолодження дерев по вул.Зарічанській,8/1 та скверу ім.Павловського 

по вул.Кам’янецькій. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, не голосували – 2. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити титульний список на капітальний ремонт об’єктів 

благоустрою в 2016 р. 

2. Протокольно доручити управлінню житлово-комунального 

господарства врахувати пропозиції депутатів щодо омолодження дерев 

по вул.Зарічанській,8/1 та скверу ім.Павловського по вул.Кам’янецькій. 

 

6. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєв Пропоную заслухати начальника управління житлово-комунального 

господарства Чапайду В.Л. з пропозиціями щодо погодження 

титульного списку на капітальний ремонт об’єктів благоустрою у 

2016 р. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Чапайда 

 

У цьому списку передбачені кошти на проведення капітального 

ремонту Привокзальної площі, набережної р.Плоскої, розробка 

робочого проекту “Капітальний ремонт набережної р.Плоска”. 

 

В обговоренні взяли участь Ялоха І.С., Яницький О.К., Певнєв О.В. 
 

О.Певнєв Пропоную погодити титульний список на капітальний ремонт об’єктів 

благоустрою у 2016 р. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, не голосували – 3. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Погодити титульний список на капітальний ремонт об’єктів 

благоустрою у 2016 р. 

 

7. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєва Пропоную заслухати начальника управління житлово-комунального 

господарства Чапайду В.Л. з пропозиціями щодо погодження 

титульного списку на будівництво об’єктів благоустрою в 2016 р. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Чапайда 

 

У цьому титульному списку враховано кошти на будівництво 

громадського туалету в парку ім.І.Франка та на розробку робочих 

проектів будівництва двох парків у м. Хмельницькому. 

 

В обговоренні взяли участь Ялоха І.С., Яницький О.К., Певнєв О.В. 
 

О.Певнєв Пропоную погодити титульний список на капітальний ремонт об’єктів 

благоустрою у 2016 р. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, не голосували – 3. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Погодити титульний список на капітальний ремонт об’єктів 

благоустрою у 2016 р. 

 

8. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєва Пропоную заслухати начальника управління житлово-комунального 

господарства Чапайду В.Л. з пропозиціями щодо погодження 



титульного списку на капітальний ремонт житлового фонду місцевих 

органів влади 2016 р. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Чапайда 

 

У цей титульний список входить перелік робіт щодо утримання 

ліфтового господарства, проведення експертної оцінки технічного 

стану ліфтів та перелік робіт по заміні ушкоджених ділянок 

трубопроводів холодного та гарячого водопостачання, центрального 

опалення та водовідведення. 

 

І.Мельничук Потрібно вивчити питання щодо прибирання в ліфтах, розміщення 

реклами на стінах ліфтів. Незрозуміло, як обраховується тариф на 

обслуговування ліфтів. Мешканці багатоповерхівок скаржаться на 

непомірно високі суми платежів, які не відповідають якості отриманих 

послуг. 

 

А.Нестерук Пропоную запросити на наступне засідання комісії представників 

кількох фірм по обслуговуванню та ремонту ліфтів та представника 

експертного центру з метою надання відповіді щодо обґрунтування 

тарифів за користування ліфтами. 

 

О.Певнєв Ставлю на голосування пропозицію перенести розгляд питань, що 

стосуються роботи ліфтів на наступне засідання комісії та запросити 

керівників ліфтових господарств, експертів, що проводять оцінку 

технічного стану ліфтів для надання інформації депутатам про роботу 

ліфтових господарств. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, не голосували – 3.ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Перенести розгляд пунктів 1, 2, 3, 4, що стосуються роботи ліфтів на 

наступне засідання комісії та запросити керівників ліфтових 

господарств, експертів, що проводять оцінку технічного стану ліфтів 

для надання інформації депутатам про роботу ліфтових господарств. 

 

В обговоренні взяли участь Ялоха І.С., Яницький О.К., Певнєв О.В., Нестерук А.М., 

Мельничук І.О., Ковальчук І.І. 
 

О.Певнєв Пропоную погодити титульний список на капітальний ремонт 

житлового фонду місцевих органів влади 2016 рік з урахуванням 

пропозиції. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, не голосували – 3. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Погодити титульний список на капітальний ремонт житлового фонду 

місцевих органів влади 2016 рік з урахуванням пропозиції. 

 

9. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєва Пропоную заслухати начальника управління житлово-комунального 

господарства Чапайду В.Л. з пропозиціями щодо погодження 

титульного списку на утеплення фасадів житлових будинків 2016 р. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Чапайда 

 

У цьому титульному списку закладені обсяги фінансування робіт з 

утеплення фасадів з урахуванням того, що 50% вартості робіт мають 

сплатити мешканці цих будинків. 

 

І.Ковальчук Вже зараз можна сказати, що більшість мешканців будинків 

відмовляться від участі у даній програмі, тому що завищена ціна за 

квадратний метр утеплення. Чому проекти щодо утеплення будинків 



прораховані лише з однією товщиною утеплюючого матеріалу? Має 

бути надано декілька варіантів кошторисної вартості робіт по 

утепленню для можливості вибору мешканцями найбільш прийнятного 

для них варіанту. 

 

І.Ялоха Пропоную заслухати управління ЖКГ з інформацією щодо виконання 

програми по утепленню фасадів житлових будинків. 

 

В.Чапайда Необхідно розробити Положення щодо утеплення фасадів будинків і 

затвердити його. 

 

І.Ялоха У цьому Положенні передбачити критерій вибору будинків, їх 

черговість. Можливо передбачити утеплення торців будинків та 

сходових клітин з встановленням пластикових вікон за рахунок коштів 

місцевого бюджету, а утеплення фасадів робити навпіл з мешканцями 

будинків. 

 

О.Певнєв  Пропоную протокольно доручити управлінню житлово-комунального 

господарства розробити Положення щодо утеплення фасадів будинків 

до червня 2016 р. 

В обговоренні взяли участь Ялоха І.С., Яницький О.К., Певнєв О.В., Ковальчук І.І., 

Коліщак В.В., Герасимчук Л.О., Воронецький С.І. 
 

О.Певнєв Пропоную погодити титульний список на будівництво об’єктів 

благоустрою в 2016 р та протокольно доручити управлінню житлово-

комунального господарства розробити Положення щодо утеплення 

фасадів будинків до червня 2016 р. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти - 1, не голосували – 3. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити титульний список на будівництво об’єктів благоустрою в 

2016 р. 

2. Протокольно доручити управлінню житлово-комунального 

господарства розробити Положення щодо утеплення фасадів будинків 

до червня 2016 р. 

10. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєва Пропоную заслухати начальника управління житлово-комунального 

господарства Чапайду В.Л. з пропозиціями щодо погодження 

титульного списку на житлове будівництво, реконструкцію та на 

ремонт житла комунальної власності, в т. ч. будинків житлово-

будівельних кооперативів (ТОВ “ЖЕО”), 2016 р. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Чапайда 

 

У цьому титульному списку закладені обсяги фінансування робіт з 

реконструкції та ремонту житла комунальної власності, в т.ч. будинків 

житлово-будівельних кооперативів (ТОВ “ЖЕО”), 2016 р. 

О.Певнєв Ставлю на голосування пропозицію перенести розгляд п.1, 2, що 

стосуються роботи ліфтів, на наступне засідання комісії, на яке 

запросити керівників ліфтових господарств, експертів, що проводять 

оцінку технічного стану ліфтів для надання інформації депутатам про 

роботу ліфтових господарств. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8, проти – 0, не голосували – 3.ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Перенести розгляд п.1, 2, що стосуються роботи ліфтів, на наступне 

засідання комісії, на яке запросити керівників ліфтових господарств, 

експертів, що проводять оцінку технічного стану ліфтів для надання 

інформації депутатам про роботу ліфтових господарств. 



В обговоренні взяли участь Ялоха І.С., Паламарчук С.В., Певнєв О.В., Ковальчук І.І., 

Коліщак В.В., Герасимчук Л.О., Воронецький С.І. 
 

О.Певнєв Пропоную погодити титульний список на житлове будівництво, 

реконструкцію та на ремонт житла комунальної власності, в т. ч. 

будинків житлово-будівельних кооперативів (ТОВ “ЖЕО”), 2016 р. з 

урахуванням пропозиції. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, не голосували – 3. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Погодити титульний список на житлове будівництво, реконструкцію та 

на ремонт житла комунальної власності, в т. ч. будинків житлово-

будівельних кооперативів (ТОВ “ЖЕО”), 2016 р. з урахуванням 

пропозиції. 

11.РІЗНЕ.  

СЛУХАЛИ: 

О.Певнева 

 

Під час розгляду титульних списків виникло ряд питань, які необхідно 

вирішити. Тому пропоную протокольно доручити управлінню житлово-

комунального господарства при уточненні бюджету міста за I півріччя 

2016 р. розглянути можливість виділення коштів: 

- на проведення капітального ремонту вул.Проспект Миру,67; 

- на виготовлення проектно-кошторисної документації та на 

капітальний ремонт будинку №51 по вул.Львівське шосе. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За –8, проти – 0, не голосували – 3. ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Протокольно доручити управлінню житлово-комунального 

господарства при уточненні бюджету міста за I півріччя 2016 р. 

розглянути можливість виділення коштів: 

- на проведення капітального ремонту вул.Проспект Миру,67; 

- на виготовлення проектно-кошторисної документації та на 

капітальний ремонт будинку №51 по вул.Львівське шосе. 

 

 

Голова комісії з питань роботи житлово-комунального 

господарства, приватизації та використання майна  

територіальної громади міста       О.Певнєв 

 

 

Секретар комісії з питань роботи житлово-комунального 

господарства, приватизації та використання майна  

територіальної громади міста       Т.Нагорна 

 

 

Голова комісії з питань планування,  

бюджету, фінансів та децентралізації      Л.Герасимчук 

 

 

Секретар комісії з питань планування,  

бюджету, фінансів та децентралізації      С.Воронецький 


